

2014 年高分子年會口頭英文論文報告競賽 參賽者注意事項

1. 本競賽共分三組，分組名單、競賽場地與報告次序，請參考大會網頁與會議手冊。(大會網頁 <http://polymer.thu.edu.tw/>)
2. 論文報告時間：每人 15 min，其中報告 10-12 min，餘為 Q&A 時間。第一次按鈴：10 min，提醒結束；第二次按鈴：12 min，必須停止報告。
3. 所有報告內容必須準備成 power point 檔案，於該競賽開始 (13:00, 1/16) 之前存入大會所準備之電腦。
4. 評分標準：研究內涵 (創新性、完整性、深入程度等) 40%，報告組織結構 20%，報告技巧 (投影片製作、報告禮儀，時間控制、英語表達能力等) 40%。
5. 各組獨立評分，各組名次依成績高低排序。各取金牌獎 1 名、銀牌獎 1 名與銅牌獎 3 名。
6. 金牌獎的獎金 3,000 元，銀牌獎的獎金 2,000 元，銅牌獎的獎金 1,000 元。
7. 參賽學生，請攜帶學生證備查。
8. 海報競賽結果將於大會閉幕典禮上宣布並頒獎，請參賽者務必參加閉幕典禮。

2014 Annual Meeting of Polymer Society, Taipei

Note for the participants of the English oral presentation contest

1. All the participants are divided into 3 groups. The participants should check the announcement in the Conference website or Meeting Program for the schedule and place where the contest is held for each group.
(Conference website: <http://polymer.thu.edu.tw/>)
2. The time slot for each participant is 15 min, which includes 10-12 min presentation and Q&A in the rest of the allocated time. A bell will be ringed at 10 min and at 12 min as a reminder. The presentation should be ended immediately at 12 min.
3. The materials of each presentation should be edited into a Power Point file (ppt). The ppt file should be uploaded to the computer before the starting of the oral contest (13:00, 1/16/2012).
4. All the presentations will be evaluated according to the content of research (novelty, completeness, depth, etc.) 40%, structure and organization of the presentation 20%, and presentation skills (power point slides, manners, time control, fluency of English, etc.) 40%.
5. The presentations will be evaluated and ranked in each group independently. According to the ranking, one Gold medal award will be given to the person on the first place, one Silver medal award will be given to the person on the second place, and three Bronze medal awards will be given to the next three persons in each group.
6. The price for the Gold medal award is NTD 3,000, that for the silver medal award is NTD 2,000, and that for the Bronze medal award is NTD 1,000.
7. Please bring your student ID for identification.
8. The medal winners of the contest will be announced and awarded at the closing ceremony. All participants are advised to attend the ceremony.

2012 年高分子年會口頭英文論文報告競賽 工作人員注意事項

1. 中午 12:00 前於 301 教室準備 12 餐盒。
2. 各會場(315, 315A, 318)準備單槍，電腦與提示鈴各一，於 12:30 前確認操作正常。配置相關操作人員至少一人，協助講者準備上傳 ppt 檔，計時按鈴。
3. 請確認備用單槍與電腦存放位置，如何安裝。
4. 下午 5:15 之前，請在 301 教室準備各組評分統計表與計算機等，工作人員等待各組評審委員回來後，協助統計分數。
5. 工作人員請巡場，確定評審老師都有茶水點心。